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Referat fra HCM‐generalforsamling 2024 

Kulturhus Trommen, Hørsholm, lokale Spiessalen, 1. sal 

Mandag 15. januar 2024 kl. 18:00 

 

Der indkaldes til HCM generalforsamling med følgende dagsorden, jf. HCM‐vedtægterne: 

 

1. Valg af dirigent 

2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab 

4. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår kr. 500,‐ for året 2024 

5. Valg af bestyrelse ‐ Laust, Leif og Claus er på valg 

6. Valg af suppleant 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

8. Behandling af indkomne forslag – ingen forslag modtaget 

9. Eventuelt 

 

AD.1 Valg af dirigent 

Formanden Niels Erik bød de fremmødte HCM medlemmer velkommen. Mogens Høg Andersen blev valgt 

som dirigent. Dirigenten konstaterede, at indkaldelsen til generalforsamlingen var udsendt rettidigt 

henhold til vedtægterne.  

AD.2 Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år 

Beretning blev igen i år præsenteret med en alsidig videofilm. Videoen viste årets begivenheder, 

videofilmen kan ses på HCMs hjemmeside. 

AD.3 Fremlæggelse af det reviderede regnskab 

Klubbens kasserer Laust Kruse orienterede kort om regnskabet og konstaterede et underskud på 6.453,53 

kr. Klubbens formue er ved årsskiftet 92.332,31 kr., inkl. et tøjlager til en salgspris på 37.000 kr. Vi er 69 

medlemmer i klubben. 

Regnskabet blev godkendt. 

AD.4 Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår kr. 500,‐ pr. medlem for året 2024. Dette blev godkendt. 
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AD.5 Valg af bestyrelse  

Kasserer Laust Kruse, Leif Breum og Claus Madsen er på valg. Alle genopstiller, og alle blev genvalgt.  

AD.6 Valg af suppleant  

Martin Rømer og Henrik Casper blev valgt til suppleanter. 

AD.7 Valg af revisor og revisorsuppleant 

Michael Dalsager blev valgt til revisor 

AD.8 Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

AD.9 Eventuelt 

H24. Ønske om at H24 igen kommer på Min Forening og de medlemmer som gerne vil køre på dette hold 

må de gerne tilmelde sig via Min Forening, så man kan se om der kommer andre. H24 er et godt hold at 

starte op på hvis man er ny i klubben, det er erfarne cyklister som cykler på dette hold. 

Tirsdag/torsdag aften kørsel. Hvis disse hold forsat skal oprettes bør der være nogle af klubbens 

medlemmer som deltager og tager hånd om eventuelle nye medlemmer som gerne vil cykle om aftenen.  

Markedsføring af kommende løb. Ønske om at få mail om kommende løb så man husker at tilmelde sig. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og vi sluttede generalforsamlingen med en sandwich og sodavand. 

 

 


